
Kort referat af bestyrelsesmøde den 4. august 2020 

Bestyrelsen havde en længere drøftelse af status for driften af badehuset og øvrige faciliteter. En 
række småfejl og behov for forbedringer konstateredes og der aftaltes håndtering af disse, herunder 
fejlretning på kaffemaskinen, montering af udsugning i ny omklædning, fornyet 
mosegrisebekæmpelse, opsætning af fliser og nye armaturer i brusenicherne i dame- og 
herreomklædningerne og opsætning af nye automatiske, håndfrie sæbe- og spritdispensere. 

Bestyrelsen drøftede også status for den nye badetrappe, hvor man konstaterede at den var forsinket, 
grundet en fejlkonstruktion fra leverandørens side – der manglede 4 trin. Firmaet har erkendt fejlen. 
Trappen bliver i øvrigt forbedret med hydraulisk mekanik til at løfte den op. Der er 8 ugers ventetid 
på levering af hydraulikken, så trappen vil tidligst være på plads i slutningen af september. 

Det besluttedes at bestille en udvendig trykspuling og maling af badehuset. Forrummene i stuen og 
på første sal vil også blive malet. 

Der vil blive bestilt opsætning af to udendørs, frostsikrede haner på forsiden af badehuset ud for 
handicaptoilettet, den ene med Gardenakobling, den anden en flot tappehane. 

Solpanelerne vil blive vasket for at levere optimalt. 

Reparation af displayet med udendørs termometer for vand og lufttemperatur er forsinket, idet det 
firma, der satte systemet op, afventer levering af reservedele fra Italien. 

Bestyrelsen konstaterede med tilfredshed, at medlemsadministrationen fungerer som den skal, og at 
ca. 100 nye medlemmer er blevet oprykket fra ventelisten. 

Bestyrelsesmødet havde som sidste punkt en drøftelse af forberedelserne af årets ordinære 
generalforsamling den 7. september. Bestyrelsen gennemgik de indkomne forslag samt de øvrige 
punkter på GF-dagsordenen. Der satses på at sende materialet ud senest den 20. august. 

Næste møde finder sted den 30. august. 
 


